Tung Chung Catholic School



東涌天主教學校

8 Yat Tung Street, Yat Tung Estate, Tung Chung, NT

新界東涌逸東邨逸東街8號

Tel: 2121-0884 Fax: 2109-4803

一月份通告三

購買藝術學習材料通告

配合校本跨科課程需求,藝術範疇中(音樂科及視覺藝術科或藝術欣賞)透過親手製作樂器,認識樂器的結構和發聲原理,並以核心價值教育中的「家庭」為主題創作,讓學生明白家庭的重要性,支持和成就各人達成目標。有關學習材料詳情如下:

級別(科目)	物品名稱	費用 (電子繳費)
中二級 (音樂及視藝科)	木製17音手指琴套裝	HK \$31
中五級(藝術欣賞)	木製17音手指琴套裝	HK \$31

為了減輕各家庭負擔,學生如屬<u>綜援、書簿津貼全額或半額、或有特殊需要</u>之家庭, 可申請學費及樂器資助。家長可掃描QR code或透過以下連結,填妥「學習支援資助計畫申 請表」連同資助證明文件提交。



https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSeMr2YSBH3LEUcLExaAGPg9_mO7l8p96HwtQ9IEL_XSSNqD1w/viewform?v c=0&c=0&w=1

如有任何疑問,可致電學校2121-0884 向盛詩惠副校長查詢。

以上通告 學生家長/監護人

	校長	Here of		L. km	謹啟	
二零二一年一月十四日		陳珮珊		林志江	_ T <u></u>	
回條(一月份通告三/購買藝術學習材料通告) (請於1月21日或之前簽回)						

本人 🗌 已詳閱一月份通告三及知悉有關安排。 / 🗌 對本通告有不明白的地方,並欲提出意見:

本人 🗌 同意子女經學校購買學習材料,並透過電子繳費系統繳交有關費用。

學生姓名:	班 別:	學號:
家長/監護人簽署:	家長/監護人姓名:	日期:

Tung Chung Catholic School



東涌天主教學校

8 Yat Tung Street, Yat Tung Estate, Tung Chung, NT

新界東涌逸東邨逸東街8號

Tel: 2121-0884 Fax: 2109-4803

<u>3rd Notice of January</u> Notice on the Purchase Arts Study Materials

14th January, 2021

Dear Parents / Guardians,

To meet the requirements of the school-based interdisciplinary curriculum (Arts Education Key Learning Area: Music and Visual Arts / Arts Appreciation) and to highlight 'Family' as one of our core values, students are asked to make musical instruments with their family members. It is hoped that through taking part in this creative project, students will learn about the structure and the sounding principles of their musical instruments, as well as understanding the importance of family in supporting one another to achieve goals. The details of the study materials are as follows:

Form (Subject)	Instrument	Price	
S2 (Music & Arts)	Wooden 17-tone Kalimba set	HK \$31	
S5 (Arts Appreciation)	Wooden 17-tone Kalimba set	HK \$31	

To enable students with financial difficulties (the CSSA or Textbook Assistance Scheme or others) to enjoy the fun of music, we will subsidise the instrument cost to parents when the application form and supporting documents are submitted after the fee payment. Application can be submitted through the link below or scan the QR code provided.



https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSeMr2YSBH3LEUcLExaAGPg9_mO7l8p96HwtQ9IEL_XSSNqD1w/viewform ?vc=0&c=0&w=1

If you have any questions, please call Ms. Sylvia Shing on 2121-0884.

Thank you for your attention.

Yours sincerely,

Ms. Chan Pui Shan Principal

Mr. Lam Chi Kong Principal

Reply Slip(3rd Notice for January/ Notice on Purchase Arts study materials) (Please return this reply slip on or before 21st January 2021)

1. \Box I have read this notice and have no queries.

 \Box I have some queries about this notice and wish to express my view:

2. I would like to purchase the study material and will make the payment process through the e-Payment System.

Name of Student:	Class :	Class number:	
Signature of Parent/Guardian:	Name of Parent/Guardian	:	Date :